
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 18/11/09 
 
 
Núria Roig 
 
1.- Com és que no surt cap representant del seu grup municipal en la 
fotografia de l’entrega de claus del Pla d’habitatge que surt al Pont núm. 
179? Potser no hi van anar o simplement no surten a la fotografia? Tant si 
és un cas com un l’altre hi ha alguna raó especial? 
 
La resposta a la Sra. Herranz..., com? Bé, doncs a la Sra. Roig, en fi, a qui fos, 
sobre el tema de la fotografia de El Pont, intentaré ser “escuet” i concret, ens 
vam assabentar pel recull de premsa que cada dia ens envia l’Ajuntament, per 
això ens vam assabentar, i després vam tenir una conversa diguem una mica 
tibant amb el portaveu socialista per aquest tema, perquè enteníem que no 
se’ns va comunicar absolutament res, una mica en la línia que plantegen els 
darrers portaveus. 
 
 
Mª Teresa Carbonell 
 
 
1.- Què els sembla que en els pressupostos per al proper any s’inclogui 
una partida de 18.600 € per a resoldre el problema de la mina de les 
monges que consistiria segons va informar el portaveu del PSC el mes de 
maig en realitzar un pou de registre a la mina, realitzar una inspecció de la 
mina per tal de determinar les causes exactes del problema, i 
permeabilitzar una claveguera que circula per damunt de la mina. El seu 
grup defensarà aquesta postura?. 
 
A la pregunta de la mina, vostès aquí fan un plantejament, una proposta, i ens 
demanen si defensaríem aquesta postura. Evidentment, nosaltres en un primer 
moment sempre hem defensat el patrimoni, en aquest cas de les dominiques 
de Montsió, i entenem que això forma part d’aquest patrimoni, amb la qual cosa 
rotundament diem que sí, que defensem la postura que vostès defensen. 
 
 
Mª Teresa Carbonell 
 
1.- Al PSC els fem la següent pregunta: “Aquests darrers dies han sortit a 
la premsa per causes que tots coneixem unes empreses que a Esplugues 
sonen molt: SACRESA, PROINSA i ESPAIS. N’hi ha alguna altra de les 
implicades en casos de corrupció que també treballi amb l’ajuntament 
d’Esplugues?. En el cas d’aquestes empreses es tindrà en compte el cas 
que estan implicades en casos de frau a l’hora de continuar els projectes 
que estan en marxa o que s’hagin de posar en marxa?. Heu pres alguna 
decisió al respecte?. Quina creu el seu grup, que hauria de ser la manera 
d’actuar de l’ajuntament en aquests casos a partir d’ara?. 
 



I a la darrera pregunta sobre aquesta sèrie d’empreses constructores, doncs a 
veure, serem prudents, hi ha un procés judicial obert, i per tant crec que no 
seria procedent implicar-nos, començar a dir i fer opinions i judicis de valors 
sobre aquest tema. És evident que si alguna cosa hi ha irregular, que 
Convergència i Unió detecti, ho traslladarà a les instàncies judicials 
corresponents. 
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